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Minnesanteckningar Idrottsrådets möte 2023-04-04   
 
Plats: Stadshuset 
 
Närvarande:  
Idrottsrådet: Anna-Karin Larsson, Seppo Vaihela, Hans Sjöström, Anders Johansson, Ken 
Gunnesson, Torbjörn Falk, Svenåke Berglie 
Politiker: Anna Vedin, Patrik Ryberg, Britta Malmberg, Eva Irjasdotter Sjögren 
Förvaltningen: Haleh Lindqvist, Helena Tellberg, Jan Eklund, Katarina Vallström, Ewa Widell 
 
1. Mötets öppnande 

Ordföranden öppnade mötet och hälsade alla välkomna.  
 

2. Godkännande av agendan 
Föreslagen agenda godkändes.   
 

3. Synpunkter på minnesanteckningarna från 7/2   
Inga synpunkter lämnades 
 

4. Idrottsprogrammen på Mimers Gymnasium, presentation av rektor Jonas Sjöberg 
Rektor Jonas Sjöberg redogjorde för idrottsprogrammen på Mimers. NIU är ett program 
med riksintag medan LIU är ett regionalt program. NIU är treårigt medan LIU är tvåårigt. 
I NIU-programmet finns f.n. idrotterna bandy, handboll och rodd. I LIU-programmet finns 
innebandy, kanot, simning och fotboll. Gymnasierna söker vart fjärde år om att få 
fortsätta driva programmen. Det finns f.n. en proposition till Riksdagen om ev. 
förändrade NIU-program. 
 

5. Politiskt uppdrag: Organiserad fritidsaktivitet 
Presentationerna gjordes med hjälp av power-point bilder. Vi bifogar dessa till 
protokollet. 
 
Lena Arnfelt och Johan Sjöholm redogjorde för uppdraget förvaltningen fått av 
Beredningen för Samhälle och Fritid med titeln: Inkludering av barn från resurssvaga hem 
i föreningslivet. I uppdraget ingår att ta fram förslag på åtgärder, utreda exempel på 
aktiviteter under lov. Förslag tas fram i dialog med beredningen och idrottsrådet. 
Startdatum: 2023-01-01, slutdatum: 2024-12-31 
 
Vidare redogjorde man för ett uppdrag från Kommunstyrelsen med titeln ”Organiserad 
fritidsaktivitet. Kungälv behöver fler mötesplatser som är relevanta och öppna, inte 
minst för unga. Detta utvecklingsarbete ska ske i bred samhällsmedverkan. Den 
fritidspolitiska utvecklingen ska ha riktade insatser för unga, äldre och medborgare med 
funktionsnedsättning. Folkhälsa, idrott, social gemenskap ska stödjas medan utanförskap 
och ensamhet ska motverkas. Startdatum: 2023-01-01, Slutdatum: 2024-12-31. 
 
I projektet Organiserad fritidsaktivitet genomfördes en swot-analys och en effektanalys 
tillsammans med konsultföretaget Prové. Analyserna framgår av bildmaterialet. 
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6. Information från Fritid 
Katarina Vallström lämnade följande information. 

1. Friskvårdsgrupp (Se bilaga 1) 
2. Agoraprojektet (Se bilaga 1) 
3. En kväll för nyanlända 15 mars. 

i. Arrangörer: Fritid, Folkhälsa, Trygga Ungdomsmiljöer och Integration och 
arbete.  

ii. Inbjudna: Nyanlända barn, unga, vuxna, familjer  
iii. Utställare: Föreningar i Kungälv  
iv. Föreläsning: Hur fungerar svenskt föreningsliv 
v. Besökare:> 80  

4. IOP med RF/SISU (Se bilaga 1) 
5. LUPP 2023 genomförs i höst. Katarina Vallström sammanfattade resultat från 

undersökningen 2020. (Se bilaga 1) 
7. Samsynsavtalet 

Anna-Karin Larsson och Katarina Vallström presenterade läget i Samsynsavtalet. (Se 
bilaga 1) 

 
8. Information från Fritid – anläggningar 

Jan Eklund informerade om följande 
Oasen is- och simhall 
- Simhallen stängd mellan 1 maj – 31 augusti 
- Ishallen stängt 6 veckor under sommaren 
Utebadet  
- öppnar efter skolavslutningen  
- fortsatt drift av Kungälvs handbollsklubb 
- nya entrébyggnaden färdigställs  
- arbeten med rörstammar genomförs efter sommaren 
- Idrottsrådet bad Fritid undersöka möjligheterna att öppna utebadet tidigare för att 

möjliggöra för Simklubben att förlägga sin träning där. 
Övrigt  
- Nytt golv i Mimers A  
- Renovering av Marstrands södra badplats 
- Nytt konstgräs på Yttern 
- Planen på Lunnevi påbörjad  
- Munkegärdeplanen 
Motionsspår och Bohusleden 
1. Nya anpassade skyltar till Fontinområdet  
2. Bohusleden inventerad för våren 2023 
3. Väntar på svar från Tillväxtverket 
Anläggningar 
Av bifogad presentation framgår bilder över kastplanen på Klövervallen, 
bordtennisklubbens nya lokaler samt Diseröds fullstora idrottshall. 
 

9. Information angående möten Fritid – föreningar 
Helena Tellberg informerade om möten med IFK Kungälv och Kungälv Hockey angående 
gällande ramverk och samsyn 
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10. Arena Yttern 
Idrottsrådet redogjorde för sin syn på arenaområdets utveckling och sammanfattade 
presentationen på följande sätt. 
- Det övergripande målet måste vara att behålla och förbättra Kungälvs position som 

en idrottsintensiv kommun. Möjligheterna för paraidrotten måste beaktas. 
- Driftskostnaderna för resp. anläggning måste vara sådana att föreningarna har råd 

att använda dem och utnyttjandet skall vara högt. 
 
11. Driftsbidraget 

Idrottsrådet beskrev strukturen bland idrottsanläggningarna i Kommunen med avseende 
på driftskostnader/subvention per anläggning ställt mot utnyttjande mätt i antal 
deltagaraktiviteter per anläggning. Det ger ett nyckeltal per anläggning. Se nedanstående 
bild. 
 

 
 
Av analysen framgår att föreningar med egna anläggningar kan ansöka om driftsbidrag 
som motsvarar i genomsnitt 23 kronor per aktivitet. Detta skall ställas mot övriga 
anläggningar som via kommunens subvention får allt från 475 kr till 50 kr per aktivitet.  
 
Idrottsrådet vill lyfta frågan om driftsbidragets storlek och överlämnar den härmed till 
politiken.  
 
 
 

Struktur 2019

7,1

4,3

6

7,7

2,9
1,4

Subven�on (mkr)

Fotboll Idro�shallar

Oasen is Skarpe Nord

Oasen sim Egna anläggningar

88531

84810

43242

16180

11528

61254

Deltagarak�viteter (antal/år)

Fotboll Idro�shallar

Oasen is Skarpe Nord

Oasen sim Egna anläggningar

80 kr

138 kr

50 kr

475 kr

23 kr
252 kr
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12. Idrottskonferensen 2023 
Konferensen hålls på Friskis&Svettis i Rollsbo lördagen 21/10. Som tema undersöks just 
nu ”Få barn i rörelse” och vi har kontakt med RF. Idrottsrådet återkommer i frågan. 
 

13. Kommande möten 
27/6, 15/8, 26/9 
 

14. Inga andra frågor förekom och ordföranden tackade ledamöterna samt avslutade mötet. 
 
 


